
Kontrollkomiteens rapport 2019. 
 

Kontrollkomiteen har hatt ett møte for å behandle Norsk Bridgeforbunds 

aktiviteter for 2019. I tillegg har vi fulgt med i styredokumenter gjennom året. 

Vårt møte ble holdt i NBFs lokaler på Ullevål. Generalsekretær Allan Livgård 

deltok, og presenterte regnskap og årsberetning. Han redegjorde også for 

styrets dokument for måloppnåelse. Dette dokumentet er etter 

kontrollkomiteen mening et enkelt og godt dokument for å beskrive hvordan 

styret greier å sette NBFs handlingsplan ut i praktisk arbeid for organisasjonen. 

Generalsekretæren svarte fyldig og greit på alle våre spørsmål. Han hadde også 

greie forklaringer på hvorfor ikke alle punktene i handlingsplanen er fullt ut 

gjennomført. 

Vårt inntrykk er at styret og administrativ ledelse har god kontroll på driften av 

Norsk Bridgeforbund. I sum er det økonomiske resultatet på linje med oppsatt 

budsjett. De sportslige resultatene for alle landslag er svært gode. Rekruttering 

og breddeaktivitet  har også solide lyspunkter. I tillegg vil vi påpeke at NBF har 

blitt en åpen organisasjon som evner å gi medlemmene god løpende 

informasjon om forbundets drift. 

Siden vårt møte ble utsatt fra mars til juni, fikk vi naturlig nok også en 

orientering om hvordan koronautbruddet har påvirket vinteren og vårens 

aktivitet i NBF. Det er ikke vår oppgave i denne omgang å kommentere 

hendelser i 2020.  Men i likhet med samfunnet for øvrig ser vi at de 

målsettinger og sannheter vi levde med i 2019 ikke blir like enkle å videreføre 

framover. 
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